
UCHWAŁA NR XXXII/452/21
RADY MIASTA KOŁOBRZEG

z dnia 27 stycznia 2021 r.

w sprawie rozpatrzenia petycji

Na podstawie art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. 
poz. 870) oraz art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
z 2020 r., poz. 713 z późn. zm.) uchwala się, co następuje:

§ 1. Nie uwzględnia się petycji Pana Sławomira Sali z dnia 10 grudnia 2020 r, dotyczącej 
przyjęcia uchwały w sprawie szczepień przeciwko wirusowi SARS – CoV-2.

§ 2. Uzasadnienie rozpatrzenia petycji zawiera załącznik do uchwały.
§ 3. Upoważnia się Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg do zawiadomienia  

składającego petycję o sposobie jej załatwienia.
§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.     

 

Przewodniczący Rady

Piotr Lewandowski
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Załącznik do uchwały Nr XXXII/452/21
Rady Miasta Kołobrzeg
z dnia 27 stycznia 2021 r.

Uzasadnienie rozpatrzenia petycji

Stosownie do brzmienia art. 18b ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym  rada gminy 
rozpatruje wnioski oraz petycje składane przez obywateli. W tym celu powołuje komisję 
skarg, wniosków i petycji.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg zajmowała się 
rozpatrzeniem petycji na posiedzeniu w dniu 18 stycznia 2021 r. Po dokonaniu analizy 
dokumentów, wysłuchaniu: Sekretarza Miasta Kołobrzeg, inspektora Wydziału Spraw 
Społecznych Urzędu Miasta, radcy prawnego,  komisja ustaliła, co następuje:

W dniu 10 grudnia 2020 r. wpłynęła do Urzędu Miasta Kołobrzeg petycja Pana 
Sławomira Sali z dnia 10 grudnia 2020 r, dotycząca przyjęcia uchwały w sprawie 
szczepień przeciwko wirusowi SARS – CoV-2. Wnoszący petycje wskazał jednocześnie 
treść proponowanej uchwały.

Prezydent Miasta, ustosunkowując się do petycji pismem znak: WS.152.1.2021 z dnia 
8 stycznia 2021 r., wskazała, że petycja dotyczy panującej na terenie Rzeczypospolitej 
Polskiej epidemii i działań centralnej władzy wykonawczej    w tym zakresie. Zwalczanie 
epidemii oraz jej skutków, w tym prowadzenie akcji szczepień ochronnych są 
kompetencją zastrzeżoną przez ustawę z dnia 5 grudnia 2008 r. o zapobieganiu oraz 
zwalczaniu zakażeń i chorób zakaźnych u ludzi dla ministra właściwego do spraw 
zdrowia, który w rozporządzeniach określa zasady kwalifikowania, przeprowadzania 
szczepień ochronnych, zgłaszania niepożądanych odczynów poszczepiennych. Ponadto 
ogłoszone przez Ministra Zdrowia szczepienia przeciwko COVID-19 są szczepieniami 
dobrowolnymi, a różnicowanie świadczenia usług publicznych w zależności od 
zaszczepienia się lub nie są w sferze dyskusji publicznej,    a nie skonkretyzowanego 
aktu prawnego. Prezydent wskazała, że są tylko dwie drogi uzyskania odporności tj. 
zaszczepienie się lub przechorowanie. Według danych na dzień 7 stycznia 2021 roku na 
terenie Rzeczypospolitej Polskiej na COVID-19 zachorowało 1 356 882 osoby, zmarło 
30 241 osób, co daje śmiertelność na poziomie 2,23%, tj. co 45 osoba zakażona 
nie przeżyje tej choroby. Do tej pory nie ma żadnych informacji o osobach, które zmarły 
w wyniku podania szczepionki przeciwko COVID-19.

Na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 18 stycznia 2021 r. 
inspektor Wydziału Spraw Społecznych Urzędu Miasta uzupełnił informację, że 
szczepionka została dopuszczona na terenie Unii Europejskiej przez właściwie 
umocowane władze. Spełnia zatem kryteria dopuszczalności do użycia. Rząd RP, 
dostrzegając zagrożenia związane z użyciem tej szczepionki, tworzy obecnie fundusz 
kompensacyjny celem wypłacania odszkodowań czy rent dla osób, u których wystąpiły 
skutki uboczne w wyniku użycia tej szczepionki.

Wnoszący petycje, doprecyzował podczas posiedzenia komisji, że petycja jest 
o przyjęcie apelu lub opinii przez Radę Miasta Kołobrzeg do rządu RP o podjęcie działań 
celem pociągnięcia odpowiedzialności firmy produkujące szczepionki za ewentualne 
negatywne skutki zdrowotne szczepień. Wskazał, że szczepionka nie została przebadana 
klinicznie. Koniec badań klinicznych przypada na 2023 r., jak wynika ze strony 
internetowej firmy produkującej szczepionkę. Do dzisiaj nie ma klinicznego potwierdzenia 
zgonu na covid, ponieważ nie ma ani jednej przeprowadzonej sekcji zwłok. Jest to 
niezgodne z prawem, ponieważ, jeśli ktoś umiera na chorobę zakaźną, występuje 
obowiązek przeprowadzenia sekcji zwłok. Według wnoszącego petycję, przechorowanie 
jest najlepszym sposobem na naturalne uodpornienie się organizmu. Szczepionka działa 
nieswoiście. Poza tym nie zawiera jakiejkolwiek części wirusa, a jedynie pobudza białko 
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do wytwarzania przeciwciał, które trwają w organizmie około 3 miesięcy. Nie tworzy 
zatem odporności, tylko pobudza na chwilę wytwarzanie przeciwciał. Zdaniem 
wnoszącego petycje zadziwiające jest to, że firma sprzedająca szczepionki, nie bierze 
żadnej odpowiedzialności za preparat. Wnoszący zadeklarował, że nie chce płacić na 
fundusz, który podobno jest tworzony. Podstawą jest odpowiedzialność firmy, która 
sprzedaje szczepionki, odpowiedzialność prawna i finansowa.

Komisja w oparciu o powyższe nie uwzględniła petycji Pana Sławomira Sali z dnia 
10 grudnia 2020 r, dotyczącej przyjęcia uchwały w sprawie szczepień przeciwko wirusowi 
SARS – CoV-2 i wnosi do Rady o jej nieuwzględnienie.

 

Przewodniczący Rady

Piotr Lewandowski
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